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Alessandro Florenzi, pomocnik Romy, aktualnie na wypożyczeniu w

Crotone, udzielił wywiadu dla gazzettagiallorossa.it, gdzie mówił o swoim

doświadczeniu w Kalabrii, Luisie Enrique oraz Torneo di Viareggio. Jak na

razie, gracz zdobył dla Crotone sześć goli i zaliczył jedną asystę. 

Doświadczenia w Crotone?

- Tu w Crotone czuję się świetnie,nie spodziewałem się tak dobrego sezonu,

zwłaszcza nie spodziewałem się, że będę grał do razu i będzie mi dobrze szło:

myślałem, że skok z Primavery do Serie B może być trudniejszy. Bramki? To zasługa

całej drużyny, gdyż ktoś zalicza asysty, ktoś popisuje się świetnym zagraniem.

Under 21 i młodzieżowe Euro 2013?

Przygotowania idą dobrze: 28 gramy mecz towarzyski we Francji i będzie to dla nas

dobry test. Trener Ferrara jest niesamowity, dał mi wielką okazję. Najlepsi? Jest

kilku, którzy grają dobrze w swoich zespołach: Destro, Borini, Habbiadini, Insigne, są

już gotowi na piłkę, w której coś się liczy.

Czego oczekujesz w czerwcu? 

- Marzeniem jest powrót, ale nie może to być obsesją. Jeśli będzie możliwość gry od

miejsce w składzie, idealnym byłby powrót, jednak jeśli mam przybyć do Romy aby

jedynie trenować, nie jest to dobra rzecz dla mojej kariery.

Luis Enrique? 

- Jestem kibicem Romy i śledzę go od dawna. Trener stawia na wielu młodych i

bazuje na grze krótką piłką. Bardzo mi się to podoba, patrząc na moją

charakterystykę. Podoba mi się gra piłką. Jego system gry może funkcjonować,

trzeba jedynie dać trenerowi czas na jego schematy i jego projekt z tym zespołem.

Primavera w Viareggio?

- Oglądałem mecz, z trenerem nie mieliśmy wątpliwości, że będzie dobrze w tym

roku, gdyż jest wielką osobą i wielkim profesjonalistą. Mam nadzieję, że na koniec

roku zdobędą mistrzostwo i jestem pewien, że mogą wygrać również w Viareggio,

gdyż tak zespół jak i trener mają wielką motywację i wielkie chęci. Wiem, że dziś

grają przeciwko Reprezentacji Serie D

Rozmawiałeś z trenerem De Rossim?

- Kilka minut temu przesłał mi wiadomość. Trener wciąż mnie chwali za to jak gram

w Crotone i powiedział mi, że nie jest to łatwe. Jest trenerem, który dał mi wiele i

jestem zadowolony z pracy z nim.

Jak widzisz siebie za 10 lat?

- Mam nadzieję grać nadal w piłkę, gdyż chciałbym pozostać w tym świecie.

Odnośnie moje kariery piłkarskiej, zobaczy się, jednak być może w przyszłości

chciałbym być trenerem.
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